

NextLevel

8 rue Charlot 75003 Paris
+33 (0)1 44 54 90 88

www.nextlevelgalerie.com
contact@nextlevelgalerie.com

CHOICES PARIS

Collectors Weekend
21-22 May 2016

PARCOURS
36 GALERIES — BELLEVILLE, MARAIS, MATIGNON,
PALAIS-ROYAL, PANTIN, SAINT-GERMAIN

EXPOSITION
36 ARTISTES — PALAIS DE TOKYO

CHOICES PARIS - COLLECTORS WEEKEND #3

NEXTLEVEL | JOHN CHIARA

21 - 22 MAY 2016

Brunch + guided tour "John Chiara's exhibition": Sunday 22nd May, from noon
rsvp@nextlevelgalerie.com

CHOICES GROUP SHOW | PALAIS DE TOKYO

Co-curated by Laurent Le Bon & Emilie Bouvard
Scenography by Lef Kazouka & Jean-Baptiste Lepeltier
13 avenue du Président Wilson 75016 Paris

Vip Opening Friday, May 20th, 2 - 6pm (by invitation)

Opening reception, May 20th, 6 - 9pm (by invitation)

rsvp@nextlevelgalerie.com

Public opening (Free admission):

Saturday 21st May 12 - 7pm

Sunday 22nd May 12 - 7pm



John Chiara , *Mulholland: Cornell: Strauss*, 2012, série Los Angeles. Image sur papier Ilfochrome, 84.5 x 66 cm, Photographie unique
John Chiara , *Sepulveda at Mississippi (Variation A)*, 2012, série Los Angeles. Image sur papier Ilfochrome, 85 x 72.4 cm, Photographie unique

NextLevel Galerie est heureuse de vous annoncer sa participation à l'édition de CHOICES 2016. CHOICES propose un parcours à travers 36 galeries parisiennes et une exposition collective qui se tiendra cette année au Palais de Tokyo. Le **parcours** emmènera les visiteurs dans le Marais, de Belleville à Pantin, à Saint-Germain-des-Prés, Matignon et au Palais-Royal. Au programme : vernissages, performances, rencontres avec les artistes, les galeristes et les curateurs. L'exposition au **Palais de Tokyo** réalisée sous le **co-commissariat de Laurent Le Bon et Emilie Bouvard** (respectivement Président et Conservatrice en charge de l'art contemporain du Musée Picasso), présentera, le temps du week-end, les œuvres d'une quarantaine d'artistes, un par galerie participante. La NextLevel Galerie présentera deux œuvres de **John Chiara, en parallèle de son exposition monographique à la galerie.**

Temps fort de l'art contemporain au printemps, **CHOICES Collectors Weekend** s'est établi en deux ans comme **l'événement incontournable des galeries à Paris.**

CHOICES convie aussi ses visiteurs à découvrir des lieux et institutions qui témoignent de la vivacité de l'art contemporain à Paris avec notamment des **expositions partenaires** à la **Fondation d'entreprise Ricard**, aux **Bernardins**, au **musée du Jeu de Paume** et à la **Maison Rouge.**

NextLevel Galerie sera exceptionnellement ouverte dimanche 22 mai de 12h à 19h.

Au plaisir de vous accueillir !

CHOICES PARIS

Collectors Weekend
21-22 May 2016

La 3ème édition de CHOICES Collectors Weekend se tiendra à Paris les 21 et 22 mai 2016. Pendant 2 jours, CHOICES propose un parcours à travers près de 40 galeries parisiennes et une exposition collective qui se tiendra cette année au Palais de Tokyo.

Le parcours de cette 3ème édition emmènera les visiteurs à Belleville et à Pantin, à Saint-Germain-des-Prés et à Matignon, dans le Marais et à Palais-Royal. Au programme : vernissages, performances, rencontres avec les artistes, les galeristes et les curateurs.

L'exposition au Palais de Tokyo présentera, le temps du weekend, les œuvres d'une quarantaine d'artistes, un par galerie participante. Après Nicolas Bourriaud et Alfred Pacquement pour les deux premières éditions, Laurent Le Bon et Emilie Bouvard (respectivement Président et Conservatrice en charge de l'art contemporain du Musée Picasso) ont accepté de partager leur regard sur une sélection d'œuvres proposées par les galeries. Ce commissariat atypique, dans un lieu institutionnel aussi emblématique que le Palais de Tokyo, a pour ambition de mettre en lumière la création contemporaine de la scène parisienne.

Temps fort de l'art contemporain au printemps, CHOICES Collectors Weekend s'est établi en deux ans comme l'événement incontournable des galeries à Paris et inclut 15 nouvelles galeries. en 2016.

Afin de mettre en valeur le travail des galeries, CHOICES renforce les liens entre les différents acteurs du monde de l'art : collectionneurs français et étrangers, galeristes et public se retrouvent autour des artistes et des œuvres.

CHOICES s'associe à des acteurs privés et publics pour amplifier son rayonnement et favoriser les rencontres : amateurs, professionnels et collectionneurs. Des tables rondes seront organisées en amont en collaboration avec ses partenaires tels qu'AXA ART, le Silencio ou le Palais de Tokyo.

CHOICES convie aussi ses visiteurs à découvrir des lieux et institutions qui témoignent de la vivacité de l'art contemporain à Paris avec notamment des expositions partenaires à la Fondation d'entreprise Ricard, aux Bernardins et à la Maison Rouge.

*CHOICES PARIS Collectors Weekend est organisé en partenariat avec :
La Mairie de Paris, Le Comité professionnel des Galeries d'Art, AXA ART, le Palais de Tokyo,
Paris Musées / les Musées de la Ville de Paris, Galeries Mode d'Emploi,
la Fondation d'entreprise Ricard, l'Hôtel Le Meurice, le Silencio
Emerige, Neuflyze OBC, The Art Marketing Company, Nomination, Aesop, et Artsy.*

CONTACT PRESSE

Claudine Colin Communication

Marine Le Bris / marine@claudinecolin.com

T. +33 1 42 72 60 01

www.claudinecolin.com

LISTE DES GALERIES PARTICIPANTES / artiste présentés au Palais de Tokyo

Bendana|Pinel* / Morgane Denzler
Anne-Sarah Benichou* / Julien Discrit
christian berst art brut / Franco Bellucci
Bernard Bouche* / Bernhard Rüdiger
Imane Farès / Ninar Esber
Jean Fournier / Bernard Moninot
Galerie L'Inlassable* / Stephen Dean
Max Hetzler / Jérémy Demester
Eva Hober / Jérôme Zonder
Galerie Houg* / Marion Tampon-Lajarriette
In Situ - Fabienne Leclerc / Laurent Tixador
Jeanne Bucher Jaeger / Paul Wallach
Jousse Entreprise / Ange Leccia
Galerie Lelong* / David Nash
Loevenbruck / Dewar et Gicquel
Galerie Louis Carre* / Kcho
Galerie Magda Danysz* / VHILS
Eva Meyer / Werner Büttner
Le Minotaure / Judit Reigl
NextLevel Galerie* / John Chiara
Nathalie Obadia / Shirley Jaffe
Alberta Pane / Michelangelo Penso
Galerie Papillon / David Raffini
Françoise Paviot / Blanca Casas Brullet
Galerie Perrotin* / Ivan Argote
Catherine Putman* / Carmen Perrin
Galerie Rabouan Moussion* / Guillaume Durrieu
Almine Rech / Tarik Kiswanson
Thaddaeus Ropac / Claire Adelfang
Galerie Sator* / Raphaël Denis
Nathalie Seroussi / André Masson
Daniel Templon* / Ivan Navarro
Georges-Philippe et Nathalie Vallois / Lazaro Saavedra
VNH* / Kris Martin
Jocelyn Wolff / Christoph Weber
Zlotowski / Sam Francis

* galeries qui rejoignent CHOICES cette année



John Chiara , *Mulholland: Cornell: Strauss*, 2012, Los Angeles series. Image on Ilfochrome paper, 33.25 x 26 inches (84.5 x 66 cm) - 104 x 88.5 cm (framed), Unique photograph
John Chiara , *Sepulveda at Mississippi (Variation A)*, 2012, Los Angeles series. Image on Ilfochrome paper, 33.5 x 28.5 inches (85 x 72.4 cm) - 105.5 x 88.5 cm (framed), Unique photograph

NextLevel Galerie is thrilled to announce its participation at the edition of CHOICES 2016. CHOICES proposes a tour through 36 Parisian galleries and a collective exhibition held at Palais de Tokyo. The journey goes from Marais, to Belleville and Pantin, through Saint-Germain-des-Prés, Matignon and Palais-Royal. The program includes openings, performances, meetings with artists, gallerists and curators.

The exhibition at the **Palais de Tokyo co-curated by Laurent Le Bon and Emilie Bouvard** (respectively President and Curator in charge of contemporary art at the Picasso Museum), will show the works of some forty artists, one per participating gallery.

NextLevel Galerie will show two artworks by **John Chiara, in parallel with his solo exhibition at the gallery.**

A key event for contemporary art in spring, **CHOICES Collectors Weekend** has become, over the past two years, a must for galleries in Paris, and includes 15 new galleries in 2016.

CHOICES also invites its visitors to discover places and institutions that demonstrate the vibrancy of the contemporary art scene in Paris, with **partner exhibitions** at the **Fondation d'entreprise Ricard, Les Bernardins** and **Maison Rouge**.

NextLevel Galerie will be exceptionally open Sunday 22 May from 12pm to 7pm.

Look forward to welcoming you!

CHOICES PARIS

Collectors Weekend
21-22 May 2016

The 3rd edition of CHOICES Collectors Weekend will take place in Paris on 21-22 May 2016. During 2 days, CHOICES offers an itinerary through some 40 Parisian galleries. This year's group show is hosted by the Palais de Tokyo.

The itinerary of the 3rd edition will take visitors to Belleville and Pantin, Saint-Germain-des-Prés and Matignon, the Marais and the Palais-Royal. The programme includes private views and performances as well as meetings with artists, gallery owners and curators.

Over the weekend, the exhibition at the Palais de Tokyo will show the works of some forty artists, one per participating gallery. After Nicolas Bourriaud for the first edition and Alfred Pacquement for the second, Laurent Le Bon and Emilie Bouvard (respectively President and Curator in charge of contemporary art at the Picasso Museum) have agreed to share their outlook on the selection of works put forward by galleries. This atypical curatorial approach, set in the iconic Palais de Tokyo, aims to promote the contemporary art scene in Paris.

A key event for contemporary art in spring, CHOICES Collectors Weekend has become, over the past two years, a must for galleries in Paris, and includes 15 new galleries in 2016.

In order to showcase the work of galleries, CHOICES brings together the different players of the art world: collectors in France and abroad, gallery owners and art lovers can meet around artists and artworks.

CHOICES works with private and public partners to extend its outreach and to foster encounters between art lovers, art world professionals and collectors. Panel discussions will be organized beforehand in collaboration with partners such as AXA ART, Silencio and the Palais de Tokyo.

CHOICES also invites its visitors to discover places and institutions that demonstrate the vibrancy of the contemporary art scene in Paris, with partner exhibitions at the Fondation d'entreprise Ricard, Les Bernardins and Maison Rouge.

CHOICES PARIS Collectors Weekend is organized in partnership with:

The Mairie de Paris, the Comité Professionnel des Galeries d'Art, AXA ART, the Palais de Tokyo, Paris Musées/ les Musées de la Ville de Paris, Galeries Mode d'Emploi, the Fondation d'entreprise Rocard, the Hotel Le Meurice, the Silencio, Emerige, Neuflyze OBC, The Art Marketing Company, Nomination, Aesop and Artsy.

LIST OF PARTICIPATING GALLERIES / ARTISTS PRESENTED AT THE PALAIS DE TOKYO:

Bendana | Pinel Art Contemporain* / Morgane Denzler
Anne-Sarah Bénichou* / Julien Discrit
christian berst art brut / Franco Bellucci
Galerie Bernard Bouche* / Bernhard Rüdiger
Galerie Eva Meyer / Werner Büttner
Galerie Jean Fournier / Bernard Moninot
Galerie L'Inlassable* / Stephen Dean
Galerie Le Minotaure / Judit Reigl
Galerie Max Hetzler / Jérémy Demester
Galerie Eva Hober / Clément Bagot
Galerie Houg* / Marion Tampon-Lajarriette
Galerie Imane Farès / Ninar Esber
Jeanne Bucher Jaeger / Paul Wallach
Galerie Jousse Entreprise / Ange Leccia
Galerie Lelong* / David Nash
Loevenbruck / Dewar et Gicquel
Galerie Louis Carre & Cie* / Kcho
Galerie Magda Danysz* / VHILS
NextLevel* / John Chiara
Galerie Nathalie Obadia / Shirley Jaffe
Galerie Alberta Pane / Michelangelo Penso
Galerie Papillon / David Raffini
Galerie Françoise Paviot / Blanca Casas Brullet
Galerie Perrotin* / Ivan Argote
Galerie Catherine Putman* / Carmen Perrin
Galerie Rabouan Moussion* / Guillaume Durrieu
Galerie Almine Rech / Tarik Kiswanson
Galerie Thaddaeus Ropac / Claire Adelfang
Galerie Sator* / Raphaël Denis
Galerie Natalie Seroussi / André Masson
In Situ - fabienne leclerc / Laurent Tixador
Daniel Templon* / Ivan Navarro
Georges-Philippe et Nathalie Vallois / Lazaro Saavedra
VNH Gallery* / Mircea Cantor
Galerie Jocelyn Wolff / Christoph Weber
Galerie Zlotowski / Sam Francis

* galleries which joined CHOICES in 2016

PRESS CONTACT:

Claudine Colin Communication

Marine Le Bris / marine@claudinecolin.com

T. +33 1 42 72 60 01

www.claudinecolin.com